

## Circular No. ( 9 )2021

## تعميم رقم ( 9 ) لسنة 2021

Date: 7<sup>th</sup> April 2021

التاريخ: 7 إبريل 2021

To All Medical Device Companies and  
Healthcare Facilities

إلى جميع شركات الأجهزة والمستلزمات الطبية  
والمشآت الصحية

### Sub: Importation of Transvaginal Mesh

### الموضوع: استيراد الشبكة المهبلية

The National Health Regulatory Authority would like to alert all medical devices companies and healthcare facilities that it can import the Transvaginal Mesh / Sling used for urogynecology procedures, including repair of pelvic organ prolapse (POP) and stress urinary incontinence (SUI), that is permanently implanted to reinforce the weakened vaginal wall for POP repair or to support the urethra or bladder neck for the repair of SUI.

تنوه الهيئة الوطنية لتنظيم المهن والخدمات الصحية إلى جميع شركات الأجهزة والمستلزمات الطبية و المنشآت الصحية بأنه قد تم رفع الحظر عن استيراد الشبكات المهبلية المستخدمة في عمليات المسالك البولية التناسلية وإصلاح هبوط أعضاء الحوض وسلس البول والتي يتم زرعها بشكل دائم لتعزيز جدار المهبل الضعيف أو دعم الاحليل (قناة مجرى البول) أو المثانة.

Knowing that the ban is still valid for some types on transvaginal mesh mentioned in Table (1) in the below link:

مع العلم بأن الحظر مازال قائما لبعض أنواع الشبكات المهبلية المذكورة في جدول رقم (1) في الرابط أدناه:

<https://www.tga.gov.au/alert/tga-actions-after-review-urogynaecological-surgical-mesh-implants>

<https://www.tga.gov.au/alert/tga-actions-after-review-urogynaecological-surgical-mesh-implants>

NHRA advices the importance of informing patients about the risks associated with use of this mesh to treat the above-mentioned diseases.

وتنصح الهيئة بأهمية توعية المرضى بالمخاطر والعواقب الطبية الناتجة عن استخدام الشبكة الجراحية لعلاج الأمراض المذكورة أعلاه.

Your cooperation is highly appreciated in improving health services in the Kingdom.

هذا ما لزم توضيحه ونشكركم على تعاونكم الدائم للارتقاء بالخدمات الصحية بالمملكة.



الدكتورة مريم عذبي الجلاهمة  
الرئيس التنفيذي